
 

Referat fra bestyrelsesmøde d. 3. juni 2024 kl. 17.00 
 

Indkaldte: Bitten, Johanna, Steffen, Kim, Sten, Lene, Mai-Britt, Johanna, Jens-Christian 
Afbud: Ingen 

 

 Valg af ref./dir.  

1 Til og fra driften 
Status på punkterne 

Sager til driften: 
Trappetårnene, Jonas mail. 

Status er, at der afventer en pris fra tømmerne. til at tætgøre bundremmene på 

alle 65stk trappetårne (som eks. udført på lejemål nr.109 grundet træk gene). Samt 

skal der undersøges for muligheden for etablering af en radiator i rummet + pris. 

Alternativ med en el radiator. Mere følger. 

Hvordan med budgettet, hvad vil det koste?  

Bestyrelsen bliver indkaldt til møde med projektlederen fra GB 
 
Materialegård – hvad sker der,  
Bestyrelsen tager en beslutning senere og giver administrationen besked inden 
repræsentantskabsmøde. 
 
Status på overgroet have?  
Der er ikke sket noget. Det er meget frustrerende at en beboer ikke overholder 
reglerne. Vi vil gerne bede om at der ikke sende breve ud til andre beboere der 
ikke har enten malet hegn eller klippe hæk, førend der er taget konsekvenser og 
handling overfor den pågældende beboer.    
Bestyrelsen tager kontakt til driftschefen og direktøren. 
 
Opmærksom på træer/buskads højere end 3 m i fraflytningshaver.  
Forventningen er at træerne fjernes, hvis de er højere end beskrevet i 
vedligeholdelsesreglementet, 3. meter.  
 
Borde/bænke 
Vi vil gerne udskiftet de borde/bænke der står på den store legeplads med  4 nye i 
vedligeholdelsesfrit materiale. Gerne så hurtigt som muligt. 
 
Buske ved ladestandere og grengård ønskes skiftet til laurbærbuske. 
Hvad sker der her? 
 
Lågen til cykelskuret. Låsecylinderen er i stykker og lågen kan ikke lukke ordentlig. 
Den er stadig ikke lavet 
 
Nye vand/varme målere – hvad sker der 
Der sker ingenting 
 
Fiber fra TDC 
Hvornår kan beboerne blive koblet op på fiberen? Hvornår vi får besked? 
 
PPV plan 
Bestyrelsen nikker til PPV planen for 2025- 
 

2. Indlæg til GB Nyt Deadline 
den 16. juni 

Sommerferie 
Saml op efter din hund 
Grønt affald (ikke på græsset!) 
Affald ved molokker 
Beboermøde i september 
 

3. Beboermøde d. 4. sept. 
 

Forslag fra bestyrelsen, vi har ingen 

Bestilling af forplejning, vi bestiller sandwich, vand og sodavand og godter 



Hvem genopstiller? Det gør Johanna, Kim, Maj-britt og Sten 

4. Repræsentantskabsmøde Bestyrelsens forslag 

5. Næste møde og fremtidige 
mødedatoer i 2024 

- Juli - ferie 
- 15. aug. med budget  
- 2. september 
- 4. september afdelingsmøde 
- 7. oktober 
- 4. november (flyttes pga. samarbejdsmøde) 
- 2. december 
 
GB deltager på: 
- 3. juni evt. forslag fra bestyrelsen til beboermødet skal gennemgås  
- 15. august Regnskabs- og budgetmøde forberedelse af afdelingsmødet 
- 4. september afdelingsmøde 
 

6. Beboerhus Der er bestilt nye borde. 
Vi ønsker at 1 stort og 1 lille bliver flyttet til bestyrelseskontoret og bordet på 
kontoret bliver sat til affald 

7.  Evt.  

   


